

# *F-teknologsektionen*

## *Protokoll fört vid Styremöte 2005-11-17*

*Tid: Torsdag 2005-11-17*

*Plats: Styretrummet*

### **Närvarande**

Ordförande:	Julien Aubert
Vice ordförande:	Louise Geijer
Kassör:	Timo Niiniskorpi
Sekreterare:	Jonatan Rapp
Ledamot:	Solmaz Malek
F6-ordförande:	Philip Krantz
DP-överste:	Henrik Hansson
SNF-ordförande:	Viktor Griph
Focumateriordf:	Mattias Tjus

### **§1. Mötets öppnande**

Något försenade p.g.a. att maten ej var färdig så kom mötet igång.

### **§2. Motion angående subventionering av Gbg-varvet**

Motionen behöver ändras en smula så att en maxgräns på subventioneringen per deltagare införs. Ifall få deltagare fullföljer loppet så återförs överskottet till styret.

### **§3. Motion angående KUF-ansvar**

Styret röstade enhälligt för att yrka på bifall för motionen.

### **§4. Motion angående SNF:s kontinuitetsgrupper**

Styret röstade enhälligt för att yrka på bifall för även denna motion.

### **§5. Motion angående Ordf. och Kassör i FiF**

Några oklarheter angående kassörens ansvar behöver ändras. Timo och Julien pratar med FiF angående ändringarna så att styret kan ta ställning till FiF:s båda motioner till det extrainsatta styremötet.

**§6. Beslut: Disciplinstadga**

Lollo yrkade på bordläggning till nästa ordinarie möte. Yrkandet bifölls.

**§7. Bandartjobang**

Toastmasteransvaret kommer att roteras mellan styretmedlemmarna. Julien och Henrik hämtar porslin på fredag. Mat och kroppsfråg är inhandlat. Spana efter Lollo:s meloner.

**§8. Extramöte**

Ett extramöte behövs innan sektionmötet. Fastlades till 15.00 söndag när styret gissningsvis städar efter bandarernas framfart. Timo och Julien skall diskutera problemen med Daniel Pettersons avhopp som FARM-kassör.

**§9. Mötets avslutande**

Schlutt. Nästa möte söndag 15.00.

**Pågående ansvarsuppgifter**

Julien:

Lollo:

Timo:

Jonatan:

Solmaz:

Viktor:

Philip:

Henrik:

Johan:

Tjus:

Stefan:

Julien Aubert  
Ordförande

Jonatan Rapp  
Sekreterare